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Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering maandag 10 januari 

 

1. Goedkeuring verslag 08/11/2021 

Er waren geen opmerkingen over het verslag van de vorige vergadering. Het verslag werd unaniem 
goedgekeurd. 

2. Stavaza eindejaarsactie 

Er wordt een kort overzicht gegeven van de stand van zaken van de eindejaarsactie. Het merendeel van de 
promotiepakketten zijn verdeeld. In vergelijking met vorig jaar zijn er 15 handelszaken extra die deelnemen. De 
deelnemers reageren positief op het nieuwe promotiemateriaal. Cindy Laureys stelt de vraag waarom de 
eindejaarsactie op een maandag start. Misschien is het een goed idee om dit volgend jaar al een weekend 
vroeger door te laten gaan, zodat de klanten ook een weekend eerder al kunnen meedoen met de 
eindejaarsactie. Dit zal mee besproken worden naar volgend jaar toe.  

3. Koopzondag 19/12 

Er zijn zeer veel inschrijvingen voor de koopzondag van 19/12. Momenteel doen 52 zaken hun winkel open. 
Zoveel zaken zijn er nog nooit geregistreerd geweest (max 40 in het verleden). Kristof zet op 7/12 de 
deelnemende handelszaken online, de raadsleden worden gevraagd om hun collega’s er zeker aan te 
herinneren zich te registreren indien dit nog niet gebeurd was.   

4. Afwijkingen wekelijkse rustdag 

Kristof heeft de raadsleden een voorstel opgestuurd. Daarbij werden nog volgende punten besproken: 

 



- Karin stelt de vraag of 1 en 2 januari mee opgenomen moeten worden, gezien op 2 januari nog geen 
solden mogen. Gezien de laatste week van het jaar geen volledige week is (van maandag tot zaterdag) 
kan het eerste weekend van het jaar ook opgenomen worden als afwijking. Deze 2 weken (eerste 
weekend van het jaar en laatste week van het jaar) tellen als 1 week. 

- De vraag kwam van Yilmaz Voeding om ook tijdens de Ramadan een afwijking te voorzien. De 
voorkeur van Yilmaz Voeding ging naar de eerste week van de Ramadan. Unaniem goedgekeurd door 
de Raad.  

- Kristof vraagt of tijdens de week van het Parktheaterfestival er nog een afwijking dient te zijn. Gezien 
er nog een week over schiet en dit evenement wel altijd redelijk wat volk trekt, heeft de Raad hier 
geen problemen mee.  
 

5. Vraag tot sponsoring eindejaarsactie middenstand Eksaarde 

Op 2 december heeft schepen De Waele de vraag van Gino De Borger ontvangen of de Raad kan tussen komen 
in de kostprijs voor het drukwerk voor de eindejaarsactie van Eksaarde. In het verleden heeft de Raad geen 
gelijkaardige acties financieel ondersteunt. Hoewel de Raad het initiatief toejuicht, gaat de Raad niet in op het 
verzoek van de middenstand Eksaarde. De Raad ondersteunt en organiseert al de eindejaarsactie Lokeren 
Twinkelstad, die er voor alle Lokerse handelszaken is, ook die van Eksaarde. De raad heeft geen problemen dat 
de middenstand van Eksaarde daarbovenop nog een extra eindejaarsactie organiseert, maar het financieel 
ondersteunen hiervan is niet de bedoeling. De Raad wilt geen precedenten scheppen door individuele acties 
van verenigingen financieel te subsidiëren. Als de Raad dit voor de middenstand van Eksaarde doet, zou het dit 
voor alle aanvragen van verenigingen moeten doen. Bovendien is er al een eindejaarsactie georganiseerd met 
ondersteuning van de Raad, waar ook de Gezoarse handelaars aan deel kunnen nemen.  

6. Volgende vergadermoment 

De volgende vergadering vindt plaats op 10 januari 2022. 

7. Varia 

Er wordt een nieuwe raamsticker ontworpen voor de cadeaubon. De meningen zijn verdeeld over het ontwerp 
en of deze net meer opvallend (geen transparante achtergrond) of net zoals nu (transparante achtergrond). 


